

Title (en)

AN ARRANGEMENT FOR A DOOR-LEAF, PREFERABLY INTENDED AS A FIRE-PROOF DOOR, AND A PROCESS FOR PRODUCING SUCH AN ARRANGEMENT.

Title (de)

EINRICHTUNG FÜR EIN TÜRBLATT, VORZUGSWEISE FÜR EINE FEUERFESTE TÜR, SOWIE EIN VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG EINER SOLCHEN EINRICHTUNG.

Title (fr)

AGENCEMENT POUR UN BATTANT DE PORTE, DESTINE A ETRE UTILISE DE PREFERENCE EN TANT QUE PORTE COUPE-FEU, ET PROCEDE DE PRODUCTION D'UN TEL AGENCEMENT.

Publication

EP 0080484 A1 19830608 (EN)

Application

EP 82901743 A 19820603

Priority

SE 8103482 A 19810603

Abstract (en)

[origin: WO8204281A1] Arrangement for a door-leaf (1), preferably intended as a fire-proof door, which is formed of at least two planar sides (1A, 1B) which can be connected to each other, and to a process for producing such an arrangement. The invention enables a door-leaf (1), for example, with large dimensions and consisting of a plurality of different materials to be produced rationally. Each of its two opposing planar sides (1A, 1B) is formed of a plate (1A, 1B) with connecting elements (6, 7) arranged along its edges which co-act with complementary connecting elements (6, 7) on the plate (1B) which forms the other planar side (1B).

Abstract (fr)

Agencement pour un battant de porte (1), destine a etre utilise de preference en tant que porte coupe-feu, forme d'au moins deux cotes plats (1A, 1B) pouvant etre relies, et procede de production d'un tel agencement. L'invention permet la production rationnelle d'un battant de porte (1), par exemple de grandes dimensions et se composant d'une pluralite de materiaux differents. Chacun de ces cotes plats opposes (1A, 1B) est forme d'une plaque (1A, 1B) pourvue d'elements de liaison (6, 7) disposés le long de ses bords et agissant de concert avec des elements de liaison complementaires (6, 7) sur la plaque (1B) qui forme l'autre cote plat (1B).

IPC 1-7

E06B 3/70; E06B 5/16

IPC 8 full level

E06B 3/82 (2006.01); **E06B 5/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 3/827 (2013.01); **E06B 5/16** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8204281 A1 19821209; DK 156907 B 19891016; DK 156907 C 19900226; DK 41983 A 19830202; DK 41983 D0 19830202;
EP 0080484 A1 19830608; GB 2111111 A 19830629; GB 2111111 B 19850626; GB 8302630 D0 19830302; SE 442316 B 19851216;
SE 8103482 L 19821204

DOCDB simple family (application)

SE 8200197 W 19820603; DK 41983 A 19830202; EP 82901743 A 19820603; GB 8302630 A 19820603; SE 8103482 A 19810603